
Sadiq: Opuszczenie Włoch nie było łatwe
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Umar Sadiq rozpoczął udanie swoją przygodę z klubem NAC Breda.

Nigeryjczyk zagrał łącznie 21 minut w ostatnich dwóch meczach zespołu, a

w swoim debiucie zdobył gola. W wywiadzie dla BN De Stem mówił o

swoim wyborze.

- Opuszczenie Włoch, które uznaję po trosze za mój nowy dom, nie było wcale łatwe.

Serie A jest ligą na wysokim poziomie, to bardzo cenione rozgrywki. W Holandii

poziom jest obiektywnie niższy, ale to wyzwanie, które muszę zaakceptować. Prze

udaniem się do Holandii dzwoniłem do różnych piłkarzy, których znam dobrze,

wśród nich Kevina Strootmana, aby zasięgnąć informacji na temat Eredivisie. Kevin

powiedział mi, że może to być dla mnie znakomita trampolina do startu, dlatego to

zaakceptowałem. We Włoszech moje perspektywy nie były wielkie: miałem zawsze

mało minut do dyspozycji. Muszę się nauczyć stania się lepszym killerem, być może

tak jak Drogba, który wraz z Adebayorem jest dla mnie punktem odniesienia.
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